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Studentka se zaměřila na velmi aktuální téma, které v ČR není běžně rozšířené 
mezi laickou veřejností. Téma je důležité a diplomantka se ho zhostila s osobním 
zaujetím. Práce je rozdělena do 6 kapitola, dále úvod, závěr, seznam literatury a  
přílohy. Práce obsahuje 62 stran autorského textu, práce je rozdělena na teoretickou a 
praktickou část, obsahuje dostatečné množství zdrojů, relevantní citace a po 
stylistické a jazykové stránce splňuje nároky diplomové práce (ač překlepy se tam 
vyskytují). 

Teoretická část práce se jednoznačně vztahuje a je propojuje s praktickým 
šetřením. Věnuje se podstatným faktorům, které ovlivňují dětský vývoj a které jsou 
podstatné i v případě hostitelské péče. Na začátku se diplomantka věnuje attechmentu 
na tuto kapitolu navazuje náhradní výchova (rodinná i ústavní) odkuje již logický 
krok k hostitelské péči. Autorka díky zdrojům a způsobu použití jednoznačně 
prokázala znalost dané problematiky. Teoretické zázemí doplňují dva příklady z 
praxe, kde je možné toto propojení teorie a praxe vidět. 

Na teoretickou část navazuje šetření, které je metodologicky velmi dobře 
uchopeno. Diplomantka má jednoznačně definovanou hlavní výzkumnou otázku a 
dále dílčí výzkumné otázky, pracuje s operacionalizací a je popsán vzorek šetření 
(jedná se o 41 organizací, které jsou dále již v interpretaci rozčleněni). Bylo by 
vhodné, aby práce obsahovala popis rizik tohoto způsobu sběru dat i nějakou 
interpretaci, že reakcí bylo 11. Výsledky jsou velmi přehledně zanalyzovány, byl z 
nich vytvořen závěr a vhodně doplňují teoretickou část.  

Celkově hodnotím práci jako přínosnou a zdařilou, její závěry mohou být jakýmsi 
základem pro možný širší výzkum. tam by však bylo vhodné více ošetřit větší 
návratnost odpovědí. 

 
Otázka k obhajobě: Jak si vysvětlujete tak malé návratnost odpovědí? Jak by 

se dalo příště zajistit více reakcí? 
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